
Verksamhetsberä,else för Styrsjöbo Byförening 1 juni 2022 - 31 maj 
2023 
 

Styrelse och valda funk3onärer 
Styrelse 
Niklas Hermansson, ordförande 
Chris4na Wilhelmsson, kassör 
Calle Winter, sekreterare 
Ulrika Hermansson 
Nina Lehtonen 
 
Sex ordinarie möten har genomförts, vilka dokumenterats i minnesanteckningar  
(14/8 (kons4tuerande samt första styrelsemöte samma dag), 2/10, 19/12, 22/2, 26/4 samt 31/5)  

Trivselkommi/é  
Elin Forsberg, Rikard Forsberg, Sara Skärström, Magnus Skärström 

Bystugevärdar  
Elin Forsberg, Rikard Forsberg 
 
Valberedning  
Mats Fogelström, Rose-Marie Lagerqvist  

Va/enreglerare  
Tomas Källin 

 

Byak3viteter och -händelser 
17  sep 
Höstens gemensamma arbetsdag genomförts med stor uppslutning. 

Under vintern har… 
…Madeleine Åhlstedt valt aZ avgå som vice ordförande ur styrelsen. 

…Dan Blommengren tagit över och uppdaterat byns hemsida. Gå in och 4Za om ni inte gjort det. 
Mycket informa4v och snygg.  

 …sjön ha` mycket fina skridsko- och promenadvägar plogade. Vi tackar Lars Östberg och Tom 
Månsson för eZ fantas4skt bra arbete. 

…besökare på sjöns skridsko- och promenadbanor har varit duk4ga aZ swisha bidrag på totalt c:a 
6,975 kr. 

…ansvaret för byns julgran med bravur tagits över av Ola Norman och Tomas Källin. 

…även bystugeföreningen blivit varse det galopperande elpriset vi alla drabbats av. Decembers 
elräkning var på 7,724 kr (1873 kWh 4ll eZ kWh-pris på 3,24 kr) och i januari var den på 5,059 kr 
(1633 kWh 4ll eZ kWh-pris på 2,13 kr). Temperaturen drogs omedelbart ned 4ll 14 grader för aZ 



spara pengar. Bystugans uppvärmningskostnad har under det senaste året ökat med 47% gentemot 
föregående år. 

…eZ flertal aktörer 4llfrågats avs renovering av bystugans fönster 4llfrågats. Gensvaret har varit klent. 
Hoppet ställdes 4ll eZ UF-företag som sedermera valde aZ backa ur.  

25 feb  
Styrsjöbodagen genomförts på Styrsjöns is vid Molindabadet. Solsken och mycket folk som fikade och 
åt korv. Dagen följdes av en hockeykväll i bystugan med ngt sämre uppslutning.  

15 apr  
Styrsjöbo Vägsamfällighet höll stämma. 

3 juni 
Vårens gemensamma läZ sena arbetsdag med städning av bystuga, röjning av sly mm. 

Ärenden som hanterats under året 
VaZennivån i sjön; under sommar/höst 2022 var vaZennivån stabil och fluktuerat eZ fåtal cm upp och 
ner. Under vintern steg nivån (läs januari) och luckan har fåZ rensas från löv mm vid eZ flertal 
4llfällen, topp på +15 cm över överenskommet normalläge. 

Nu under snösmältningen har vaZennivån s4git 4ll max 20 cm över normalläget. Vid mätning 29/5 är 
nivån på väg ner, +15 cm (-5 cm på fyra dagar) 

Tomas Källin har under det senaste året ansvarat för regleringen från vår bys sida. 

Styrsjöbo vägsamfällighet  
VerksamhetsberäZelse redovisas separat i dokument som finns 4llgängligt på byns hemsida. 

Förbuskningskommi/én  
Denna har under året legat i träda då omarrondering ej varit klar. När denna nu är färdigställd kan 
arbetet återupptas.  

Styrelsen vill framföra siZ stora tack 4ll alla som under verksamhetsåret, genom egna 

ini4a4v och handlingar bidragit 4ll trivsel och posi4v bygemenskap. 

 

Styrsjöbo juni 2023 

Styrelsen 

 

 


